
Protokoll Fotö Öråd 2020-11-26	
 

 

Mötet genomfördes som videomöte 
 
Närvarande: Johan. Bengt, Magnus, Christina, Elisabeth, Amanda, Sigbritt 
Emelie, Sonja och Johannes 
 

1. Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Till sekreterare för mötet valdes Sonja. 
Till justeringsmän valdes Magnus och Johan 
Övriga frågor: Inga 

 
3. Uppföljningspunkter 

• Igenläggning av de djupa dikena utmed Korshamnsvägen 
Kommunen har fyllt upp med grus och sten.  

• Hembygdsinventering av hus och båtar om vår Ö.  
En presentation om upplägget för kommande hembygdsbok kommer att presenteras 
på nästa årsmöte. 

• Bastu på Ussholmen 
Hamnen har efter anmodan från kommunen skickat in komplettering till den 
inlämnade bygglovsansökan men ännu ej fått svar från kommunen. 

• Fråga angående uppställning av skrotbilar i Kilen 
Ägarna till fordonen som står uppställda i Kilen har blivit ombedda att forsla bort sina 
bilar. 
Några fler parkeringsplatser att hyra kommer att iordningsställas på området.  
Här står också en del båtkärror som behöver tas om hand. 
Området i övrigt är tänkt fungera som p-plats för tillfälliga besökare. 

 

4 Information om ambulansverksamheten i Öckerö kommun. 
Roland Rolle Johannisson deltog via telefon som informatör i denna punkt. 
I föreningens föregående möte ifrågasattes ambulansens tillgänglighet i kommunen. 

Rolle redogör för antal ambulanser i Göteborg. Totalt finns 20 st bilar varav en är 
stationerad på Öckerö och 4 st på den nya ambulansstationen i Biskopsgården, dit 
bilarna från de tidigare stationerna i Torslanda och Lundby har flyttat. Öckerö blir helt 
utan ambulans när den är på väg med patient till sjukhus och sedan ofta får flera nya 
uppdrag inne i Göteborg, innan den återkommer till Öckerö.  

Arbetsbelastningen för ambulanserna i Göteborg är mycket hög. Insatstiden för prio 1 
larm (akuta och livshotande tillstånd) är 20 minuter, vilket är längre tid än på många 
andra platser i landet 

Det finns också bedömningsbilar som bemannas av sjuksköterskor, som åker till 
patienten för att bedöma sjukdomstillståndet och om ambulanstransport behövs eller 
inte. Sedan finns det en läkarbil och ambulanshelikoptern.  



När man ringer SOS Alarm 112 vid sjukdom och olycksfall kopplas numera samtalet 
till en sjuksköterska på Sjukvårdens larmcentral, som gör en bedömning om 
ambulans behövs och graden av prioritet.   

Om ambulansen inte är tillgänglig på Öckeröarna kan kommunens 
hemtjänstsjuksköterska som har beredskap eller räddningstjänsten göra en första 
insats i väntan på ambulans (IVPA). Ambulansbåten som har sin bas på Donsö kan 
också komma.  

Kontakt från Fotö Öråd har tagits med chef för ambulansverksamheten för att få ett 
underlag hur ofta ambulansen på Öckerö ej är tillgänglig på öarna.  

 
5 Information från föreningarna  

• FGIF 
Inget nytt att rapportera 

• Skolan  
Det sedvanliga luciafirandet är inställt i år pga rådande pandemisituation. 

• Hamnen  
10 st nya sjöbodar byggs i gamla hamnen. 
Kameror för att kunna bevaka området kommer eventuellt att sättas upp i gamla 
hamnen. 

• Sion 
Gudstjänsterna sänds enbart digitalt.  
Ungdomsverksamheten med olika aktiviteter är igång.  

 

6 Diskussion om årsmötet 
Vill du nominera någon till att få utmärkelsen Årets Fotöbo. Lämna ditt förslag till 
någon i styrelsen eller maila till fotoorad@gmail.com. Motivera gärna ditt förslag. 
Senast 12 januari vill vi ha ditt förslag. 

Årsmöte skall enligt föreningens stadgar hållas innan april månads utgång. 
Vi avvaktar utgången av rådande pandemi och återkommer om datum. 

 

7 Mötet avslutas 
Ordförande tackar deltagarna och nästa möte blir torsdag 14 jan 2021 kl 19.00 i 
truckgaraget. 

God Jul och ett Gott nytt år önskar vi er alla 
 

Fotö 2020-11-30 

Vid Pennan Sonja Josefsson 

  

Justeras 

Magnus Jonasson  Johan Sellgren 

 


